2013 DuathIon Series Award

Awards Categories

Male Youth Open	Female Youth Open
Male Junior	Female Junior
Male Elite Open	Female Elite Open
Female Elite Junior	Female Elite Junior
Male 20-24	Female 20-24
Male 25-29	Female 25-29
Male 30-34	Female 30-34
Male 35-39	Female 35-39
Male 40-44	Female 40-44
Male 45-49	Female 45-49
Male 50-54	Female 50-54
Male 55 -59	Female 55-59
Male 60 & Over	Female 60 & Over

2013 Duathlon Series - Eligible Races/Distances

	Youth Open	Junior/ Elite Junior	Age Grouper/ Elite Open	Tri Kids
Race 1 – Chong San Road	Short	Long	Long	N/A
_	Distance	Distance	Distance	
Race 2 - Chong San Road	Short	Long	Long	N/A
-	Distance	Distance	Distance	
Race 3 – Bride's Pool Road	Short	Short	Long	N/A
(Score 1.3)	Distance	Distance	Distance	

- 1. Trophies will be awarded to the top 3 competitors with the highest overall score in each category. These trophies will be presented at the Annual Award Ceremony.
- 2. Athletes must have participated and finished in all 3 of the above races to be eligible for the award. In the event one or more of the above races are cancelled for whatever reason, the awards for 2013 Duathlon Series.
- 3. Score for winner of each race will be 100.
- 4. Score for other participants who finished in that race will be (n-x) divided by 'n' times 100; with 'n' being the total number of finishers in that race and 'x' being the position of that participant minus one.
- 5. The overall ranking in each category will be determined by adding the scores obtained from each race, with the winner being the one with the highest total score.
- 6. In the event of one or more participants having the same total score, the participants with the shortest total completion time from all the races will rank in front of the one with the longer total completion time from all the races.

2013 陸上兩項鐵人聯賽獎

獎項組別

JC 7412264				
男子少年公開組	女子少年公開組			
男子青年組	女子青年組			
男子精英青年組	女子精英青年組			
男子精英公開組	女子精英公開組			
男子 20-24 組	女子 20-24 組			
男子 25-29 組	女子 25-29 組			
男子 30-34 組	女子 30-34 組			
男子 35-39 組	女子 35-39 組			
男子 40-44 組	女子 40-44 組			
男子 45-49 組	女子 45-49 組			
男子 50-54 組	女子 50-54 組			
男子 55-59 組	女子 55-59 組			
男子 60 或以上組	女子 60 或以上組			

2013 年陸上兩項聯賽獎-認可賽事/距離

	少年公開組	青年組/ 精英青年組	分齡組/ 精英公開組	小鐵人
比賽 1: 創新路	短距離	長距離	長距離	不適用
比賽 2: 創新路	短距離	長距離	長距離	不適用
比賽 3: 新娘潭路 (聯賽評分: 1.3)	短距離	短距離	長距離	不適用

- 1. 每項聯賽組別最高分的前三名運動員將獲頒發聯賽獎盃。聯賽獎盃將於週年頒獎頒發。
- 2. 運動員必須參加及完成上述所有 3 場該項賽事,才獲資格參與該項聯賽評分。無論基於任何原因下令至一場或以上比賽取消,本年度將不會設有 2013 年陸上兩項鐵人聯賽(所有組別)聯賽獎項。
- 3. 每場第一名運動員可取得100分
- 4. 其他完成的運動員得分將是 (n-x) 除以 'n' 再乘 100。 'n' 是參加該項賽事的總人數 , 'x'是運動員的名次減以一。
- 5. 聯賽總排名是將每場比賽所得分數相加,總分數最高的運動員將是得獎者。
- 6. 如有多位運動員同時獲得相同總分數及參加場數,優勝者將會是所有場數時間總和最少的 運動員。